
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 2007-12-06.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED
WITH  THE  REGISTRAR  JUDGMENTS  IN  THE  FOLLOWING  APPEAL  AND
APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 2007-12-06.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD’HUI
AUPRÈS  DE  LA  REGISTRAIRE  LES  JUGEMENTS  DANS  L’APPEL  ET  LES 
DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTS.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL:

(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2007/2007scc52/2007scc52.html
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2007/2007csc52/2007csc52.html

31847 Miguel Arias Jackson c. Sa Majesté la Reine  (Qc) 
2007 SCC 52 / 2007 CSC 52

Coram : Les juges Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella et Rothstein

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-003354-055, en date du
24 janvier 2007, entendu le 19 octobre 2007, est rejeté.  La déclaration de culpabilité prononcée contre l’appelant en
première instance est confirmée.  Les juges LeBel et Deschamps sont dissidents. 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-003354-055, dated
January 24, 2007, heard on October 19, 2007, is dismissed and the appellant’s conviction at trial is affirmed,  LeBel and
Deschamps JJ. dissenting. 
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APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D’AUTORISATION:

Note for subscribers: 
The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :
Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on the Case Number
on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on “Summary” which will appear in the left
column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2007/07-11-30.2a/07-11-30.2a.html

Note pour les abonnés : 
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :
Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et appuyez sur « Recherche
».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien
menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur 
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2007/07-11-30.2a/07-11-30.2a.html

DISMISSED / REJETÉES

Yvon Gagné c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Crim.) (Autorisation) (32164)
(La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est  rejetée. / The application for
an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Roger Ranwez c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Crim.) (Autorisation) (32224)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Benoît Leroux c. Sa Majesté la Reine, et autre (Qc) (Crim.) (Autorisation) (32231) 
(La demande de prorogation de délai et la requête pour produire un mémoire de 31 pages sont accordées.  La demande
d'autorisation d'appel est rejetée. / The application for an extension of time and the motion to file a memorandum of
argument of 31 pages are granted.  The application for leave to appeal is dismissed.)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

S.C. v. Children's Aid Society of Toronto (Ont.) (Civil) (By Leave) (32244)
(The motion to adduce new evidence, the order for continued access and the application for leave to appeal are dismissed.
/ La requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve, l'ordonnance pour le maintien du droit de visite et la demande
d'autorisation d'appel sont rejetées.)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

D.B. v. L.M. (Alta.) (Civil) (By Leave) (32056)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Alexander Street Lofts Development Corporation Inc., et al. v. Her Majesty The Queen (Ont.) (Crim.) (By Leave)
(32162)
(The application for an extension of time is granted.  The other ancillary motions and the application are dismissed.) /
La demande de prorogation de délai est accordée.  Les autres requêtes accessoires et la demande d'autorisation d'appel
sont rejetées.)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

R. Leonel Conde v. Francis Lebrocq, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32241)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein
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John Graham, also known as John Boy Patton v. Attorney General of Canada on behalf of the United States of America
(B.C.) (Crim.) (By Leave) (32125)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Italo Magnifico v. United States of America, et al. (Ont.) (Crim.) (By Leave) (32126)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Laurence Magee Howe v. Attorney General of Canada, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (32198)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Novopharm Limited v. Janssen-Ortho Inc., et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (32200)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Steven J. MacDonald, et al. v. Stientje Henderika Huisman, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32215)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

James T. Grenon v. Her Majesty The Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (32236)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Tsawwassen Residents Against Higher Voltage Overhead Lines Society v. British Columbia Transmission Corporation,
et al. - and - Attorney General of British Columbia (B.C.) (Civil) (By Leave) (32088)
(The motion to adduce supplementary affidavits and all ancillary motions are dismissed.  The application for leave to
appeal is dismissed with costs to the respondents. / La requête pour déposer des affidavits supplémentaires et toutes les
requêtes accessoires sont rejetées.  La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimées.)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Jeremy Bell v. Computer Sciences Corporation (Ont.) (Civil) (By Leave) (32183)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Delight Textiles Limited, et al. v. Bellini Custom Cabinetry Ltd. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32193)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Naseem Jamal v. Crown Employees Grievance Settlement Board, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32158)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Ontario Public Service Employees Union
and Her Majesty the Queen in Right of Ontario as represented by the Ministry of Community and Social Services. / La
demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés Syndicat des employés et employées de la
fonction publique de l'Ontario et Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario, représentée par le Ministère des services
sociaux et communautaires.)
Coram: Binnie / LeBel / Deschamps

Paul Murray McAteer v. Martha G. Billes, et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) (32129)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

Continental Steel Ltd. v. Mierau Contractors Ltd. (B.C.) (Civil) (By Leave) (32176)
(The request for an oral hearing is dismissed and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La demande
pour la tenue d'une audience est rejetée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Fish / Rothstein

City of Hamilton v. George Robson Construction (Weston) Limited, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32192)
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(The applications for leave to appeal and for leave to cross-appeal are dismissed with costs. / Les demandes d'autorisation
d'appel et d'appel incident sont rejetées avec dépens.)
Coram: McLachlin / LeBel / Deschamps


